



**Closing Ceremonies**  
**Cérémonies de clôture**

**19:30** *FEB. Sun.* **28** *FEV. Dim.* MCMAHON STADIUM  
 STADE MCMAHON

**ACCRED REQ'D/ACCRED REQ**

*Area/Aire*  
**WEST LOW**

*Section/Section*  
**F**

*Row/Rangée*  
**13**

*Seat/Siège*  
**23**



**B**

**FEB. 28 FEV.**

*Area/Aire* **WEST LOW**  
*Section/Section* **F**  
*Row/Rangée* **13**  
*Seat/Siège* **23**



**CALGARY '88**

**XV OLYMPIC WINTER GAMES**  
**XV<sup>es</sup> JEUX OLYMPIQUES D'HIVER**

1001

1001

NOT FOR RESALE  
 ACCREDITATION REQUIRED

## TERMS AND CONDITIONS NO REFUNDS – NO EXCHANGES

### The holder of this ticket accepts the following terms and conditions:

- this ticket is a revocable license and XV Olympic Winter Games Organizing Committee (OCO '88) may refuse admission by refunding purchase price of ticket or may expel from the venue without refund, any persons whose presence or conduct is considered objectionable by management or in violation of the rules posted at the entrance to the venues;
- the ticket holder is liable to be subjected to search of the holder's person or property; failure to submit to search will be deemed to be grounds for refusing admittance to the venue or for expulsion from the venue;
- the ticket holder will not transmit or aid in transmitting any description, picture or reproduction of the event to which this ticket admits the holder;
- OCO '88 and its agents shall not be liable for loss or damage to property or injury to person whether occurring prior to, during or subsequent to the event, however caused;
- the ticket holder grants to OCO '88 and its agents the right to photograph, film, tape or otherwise reproduce his or her image or likeness and use same without restriction;
- if lost, destroyed or stolen, this ticket will not be replaced or refunded;
- OCO '88 reserves the right to reschedule the event to which this ticket admits the holder, without refund.

### Olympic Transportation

- This ticket is valid for use on Olympic Transportation and Calgary Transit only on the date indicated on the reverse hereof, when shown to the operator of Olympic Transportation prior to boarding, and must be kept on the holder's person while on Calgary Transit and within restricted fare areas at Light Rail Transit stations.
- Failure to produce this ticket to a peace officer upon request while riding upon Calgary Transit or within a restricted fare area is an offense subject to penalty.

© COA 1972, 1979, 1986, 1987

PRINTED BY BRITISH AMERICAN BANK NOTE INC.

## MODALITÉS AUCUN REMBOURSEMENT – AUCUN ÉCHANGÉ

### Le détenteur du présent billet accepte les modalités suivantes:

- le présent billet constitue un permis révoquant et le Comité d'organisation Olympiques d'hiver (OCO '88) se réserve le droit de refuser l'entrée remboursant le prix du billet ou d'expulser de tout emplacement, sans toute personne dont la présence ou le comportement est jugé inacceptable ou constitue une infraction au règlement affiché à l'entrée des emplacements;
- le détenteur du billet peut être soumis à une fouille ou à l'inspection de ses effets; se soumettre à une fouille sera considéré comme une raison de refuser l'entrée à l'emplacement ou d'expulser de l'emplacement le détenteur du billet;
- le détenteur du billet s'engage à ne transmettre ou aider à transmettre aucune image ou reproduction de la manifestation à laquelle le présent billet d'assister;
- OCO '88 et ses mandataires ne peuvent être tenus responsables en cas de dommage ou de blessure, quel que soit le moment où ceux-ci surviennent, soit la cause;
- le détenteur du billet accorde à OCO '88 et à ses mandataires le droit de le filmer, de l'enregistrer ou de reproduire autrement son image ou sa personnalité par ces reproductions sans restriction;
- le présent billet ne sera pas remplacé ou remboursé en cas de perte, de destruction ou de vol;
- OCO '88 se réserve le droit de modifier, sans remboursement, l'heure de l'événement à laquelle le détenteur du présent billet a droit d'assister.

### Réseau de transport olympique

- Le présent billet ne peut être utilisé à bord des véhicules du réseau de transport Calgary Transit qu'à la date indiquée au verso. Le détenteur doit le présenter au conducteur du véhicule avant de monter et le conserver pendant le trajet et dans les zones payantes des stations de train léger sur rails.
- Le fait de ne pas présenter ce billet à un agent de la paix qui en fait la demande à bord d'un véhicule de Calgary Transit ou dans une zone d'embarquement payante constitue une infraction pouvant entraîner une amende.

© A.O.C. 1972, 1979, 1986, 1987

IMPRIME PAR BRITISH AMERICAN

